

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Mitchell Sharp, announced today that delegations from Lebanon and Canada met in Ottawa August 19 and 20 to discuss proposals relating to a bilateral air transport agreement to govern commercial scheduled air services between Canada and Lebanon.

The discussions took place in a friendly and cooperative atmosphere and there was a useful exchange of views on the provisions of such an agreement. It was agreed that further discussions would take place at an early date which would prove mutually satisfactory to the two governments.

The Lebanese delegation was headed by His Excellency Dr. Alif Gébara, Lebanese Ambassador to Canada; the head of the Canadian delegation was Mr. G. Morisset, Chairman of the International Transport Policy Committee of the Canadian Transport Commission.

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, l'honorable Mitchell Sharp, annonce aujourd'hui que des délégations du Liban et du Canada se sont réunies à Ottawa les 19 et 20 août pour discuter de propositions relatives à un accord bilatéral de transport aérien devant régir des services commerciaux réguliers entre le Canada et le Liban.

Les entretiens se sont déroulés dans une atmosphère de coopération et d'amitié et il y a eu un utile échange de vues sur les dispositions d'un tel accord. Il a été convenu que d'autres discussions auraient lieu bientôt à une date qui conviendrait aux deux gouvernements.

La délégation libanaise était dirigée par Son Excellence M. Alif Gébara, ambassadeur du Liban au Canada, le chef de la délégation canadienne était M. G. Morisset, président du Comité de la politique des transports internationaux de la Commission canadienne des transports.